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Republika e Kosovës 

Republika Kosova-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

 

 

VIII Saziv 

Jesenje zasedanje  

Komisija za pitanja  bezbednosti i odbrane 

Sednica  br. 82 

Priština, 01.10.2024 u 10:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-303 

 

ZAPISNIK 

 

Prisutni: Bekë Berisha, Predsednik Komisije Enver Dugolli- prvi  potpredsednik, Erxhan Galushi 

– drugi potpredsednik, Shqipe Mehmeti Selimi, Mefail Bajqinovci, Arbër Rexhaj, Dimal Basha, 

Rashit Qalaj, Hisen Berisha, Anton Quni članovi. 

 

Pozvani učesnici: Faton Krasniqi- zakonodavna veza između Skupštine i Ministarstva odbrane,    

Laurenta Zogaj-Asistent u Parlamentarnoj komisiji 

 

Pomoćno osoblje Komisije: Nur Çeku (koordinator), Zarë Aliu (viša službenica)  

 

Sednicom je predsedavao Bekë Berisha, predsednik Komisije. 

 

Na ovoj sednici predložen je sledeći dnevni red: 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice Komisije održane 07.09.2024. 

3. Razmatranje izveštaja o radu Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine; 

4. Razmatranje plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine; 

5. Razmatranje u načelu Nacrta zakona br. 08/L-316 za izmene i dopune Zakona br. 08/L-036 za 

slanje Kosovskih bezbednosnih snaga u inostranstvo; 

6. Razno. 
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Na sednici je počelo razmatranje tački dnevnog reda. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda. 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice Komisije održane 07.09.2024 

 

Zapisnik je usvojen bez primedbi. 

 

3. Razmatranje izveštaja o radu Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine. 

 

Predsednik, poštovani članovi Komisije, primili ste izveštaj o radu u kojem se ogledaju aktivnosti 

Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine, ukoliko nemate rasprave ili primedbe, usvajamo ga. 

 

Komisija  je konstatovala usvajanje izveštaja o radu Komisije. 

 

 

4. Razmatranje plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine. 

 

Predsednik, prema praksi rada, izrađen je nacrt plana rada Komisije za jesenje zasedanje. 

Realizacija ovih aktivnosti zavisiće i od dinamike rada Skupštine, ali otvaram raspravu ako imate 

predloga. 

 

Komisija  je konstatovala da je usvojen Plan rada Komisije za jesenje zasedanje  2024. godine. 

 

1. Razmatranje u načelu Nacrta zakona br. 08/L-316 za izmene i dopune Zakona br. 08/L-

036 za slanje Kosovskih bezbednosnih snaga u inostranstvo. 

 

 

Predsednik, u vezi sa ovim nacrtom zakona, mi smo kao funkcionalna komisija zaduženi za 

njegovo razmatranje i danas ga razmatramo u načelu. Preporučujem da kao Komisija pošaljemo na 

usvajanje na sednici i ako prođe prvo čitanje da to razmatramo po procedurama. Ako se slažete, 

formiraćemo i radnu grupu za njeno razmatranje. 

 

Komisija za pitanja bezbednosti je po ovoj tački dnevnog reda donela ovo: 

 

                                                                       ODLUKA 

 

Nacrt zakona br. 08/L-316 o izmenama i dopunama Zakona br. 08/L-036 o slanju Kosovskih 

bezbednosnih snaga u inostranstvo se u načelu usvaja i preporučuje se njegovo usvajanje Skupštini. 
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Predsednik, pristupili smo i formiranju radne grupe za ovaj Nacrt zakona. 

 

Komisija za pitanja bezbednosti je po ovoj tački dnevnog reda donela je ovo: 

 

 

                                                                            ODLUKA 

 

Radna grupa za razmatranje Nacrta zakona br. 08/L-316 za izmenu i dopunu Zakona br. 08/L-036 

za slanje Kosovskih bezbednosnih snaga u inostranstvo formirana je u sledećem sastavu: Enver 

Dugolli , Anton Quni i Erxhan Galushi. 

 

 

 

 

1. Razno. 

 

Predsednik, imate li pitanja po ovoj tački? 

 

Anton Quni, je naglasio da su iz medija i raznih kontakata iznesene neke zabrinutosti koje se 

moraju rešiti. Bilo je mnogo zahteva za intervjue, u vezi sa uslugama koje se obavljaju u KBS, 

posebno u hrani. Izjavu medija o ovoj temi on je smatrao nepoštenom, bez zvanične informacije 

Ministarstva odbrane. Takođe, još jedna pojava je odlazak pripadnika KBS-a i za ovo bih zamolio 

da budemo korektni i da na ovu temu održimo sastanak sa ministrom, kako bismo proverili da li je 

ta informacija tačna i gde je odgovornost. 

 

Enver Dugolli, je naglasio da se slaže sa predlogom g. Qunija i čestitao mu na profesionalnom 

pristupu pitanjima koja se postavljaju u medijima. Mogućnost planiranja ovog sastanka treba 

razmotriti kad god postoji mogućnost da ministar izveštava pred Komisijom. 

 

Hisen Berisha, je naglasio da je saglasan da se za postavljena pitanja pozove ministar odbrane, 

takođe je predložio da se pozove ministar unutrašnjih poslova na izveštavanje, u vezi sa pojavom 

trgovine ljudima na pojedinim graničnim prelazima, gde je prijavljeno da je bilo trgovine ljudima 

kroz koje su prolazili neki kamioni u Brnjaku. 

 

Sednica  je završena u 10:30 časova 

 

 

 

Pripremili su: 

Pomoćno osoblje Komisije. 

     Bekë Berisha,  

 Predsednik Komisije 

 _________________
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